
Oświadczenie złożone 
przez senatora Mariusza Witczaka 
na 22. posiedzeniu Senatu 
w dniu 20 listopada 2008 r. 

Oświadczenie skierowane do wojewody wielkopolskiego Piotra Florka 

Szanowny Panie Wojewodo! 

Z analizy informacji zawartych w "Planie działania systemu Państwowe Ratownictwo 
Medyczne dla województwa wielkopolskiego na lata 2008-2010" wynika, że od roku 2009 
zaplanowano wycofanie w powiecie kaliskim jednego z czterech zespołów specjalistycznych. 
Pozostawienie jedynie trzech karetek "S" dla niemal dwustutysięcznej społeczności Kalisza i 
powiatu ziemskiego nie jest racjonalne. 

Jako parlamentarzysta ziemi kaliskiej nie mogę zaakceptować takiej koncepcji. Dlatego 
zwracam się do Pana Wojewody o weryfikację tych planów, a co za tym idzie, o wycofanie się z 
zamiaru likwidacji jednego z zespołów ratownictwa medycznego w Kaliszu. 

Z poważaniem 
Mariusz Witczak 
 


